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朝陽科技大學
096學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2037
	Course Number
	2037

	授課教師
	周玉玲
	instructor
	Chou,Yu Ling

	中文課名
	英語會話(一)
	Course Name
	English Conversation I

	開課單位
	應用外語系(四日)一B
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	為了加強學生的口語及溝通技巧，學生應養成良好的學習態度及基本原理。

所有的課程都用英文授課。教授內容儘可能真實化(可用多媒體方式進行)。

反覆練習對該程度的學生很重要。

課程循序漸進每個單元大約上1-3週，課程內容如下

1. 英語發音技巧(學期內持續練習並將定期測試)

2. 基礎文法與應用- 動詞時態，子句及習慣用法

3. 建立單字及一般有關常識

4. 理解力及相關知識建立- 額外的題材(小說)


	Objectives
	All instructions are given in English.  Teaching and learning materials should be made as authentic as possible　(may be multi-media based).  Drilling and repetition exercises are essential especially for students of this level.  Lessons are progressive in nature and each topic usually lasts about 1-3 weeks according & including the following:

1.Pronunciation & speaking skills. 

2.Grammar application 

3.Vocabulary & knowledge building

4.Comprehension and knowledge building



	教材
	World Link Book 2, Stempleski
	Teaching Materials
	TEXT: World Link Book 2, Stempleski

	成績評量方式
	期中考: 40%

期末考: 40%

家庭作業: 10%

出席率: 10%(同學需在上課回答問題或是提問題)
	Grading
	Grades: Mid-term Exam 40%, Final Exam 40%, Homework 10%, Class Participation 10% (note: in-class participation consists mainly of students asking or/answering questions in class).

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程將涵蓋聽母語發音者發音、發音練習及會話練習。

每個星期教課本的一個Chapter，

這個課程包含課堂內對話練習，和影音教材播放，測驗將會包含口語和筆試。
	Syllabus
	COURSE SCHEDULE

Approach: We will cover 1 chapter in the textbook nearly every week.  The course will also include in-class conversation practice and video/audio taped examples.  Exams will consist of both written and spoken sections.

September 21

Introduction/getting acquainted, selection of class leader, video


September 28

Chapter 1

October 5

Chapter 2

October 12

Chapter 3

October 19

Chapter 4

October 26

Chapter 5

November 2

Chapter 6

November 9

Conversation Practice, Review of Chapters 1-6

November 16

Mid-term Exam 

November 23

Chapter 7

November 30

Chapter 8

December 7

Chapter 9

December 14

Chapter 10


December 21

Chapter 11

December 28

Chapter 12

January 4           
Conversation Practice, Review of Chapters 7-12

January 11

Final Exam

January 18

Video




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

